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BISA International Conference in 2010  
to be held in Budapest

The 5th British International Spa Association International Conference will take 

place from the 3-6 June 2010 in Budapest, Hungary and will be hosted by 

the Danubius Grand Hotel Margitsziget and the Margitziget Health Spa 

Resort, a BISA member spa. Located only minutes from the centre of the 

Hungarian capital, the four-star Grand Hotel and the Health Spa Resort are 

located on the picturesque Margitziget, Margaret Island, in the middle of the 

River Danube. Stretching for 4 kilometres, the island is a protected leafy natural 

paradise entirely free of cars, an isle of tranquility and relaxation in the centre 

of the city. The Grand Hotel and Health Spa Resort are connected with one 

another and offer a wide range of beauty, wellness and therapeutic services 

based on the island’s natural thermal spring waters. The spa was the first met-

ropolitan spa hotel in the world to offer a wide range of spa services and is one 

of the Royal Spas of Europe.

Presseerklärung – 31. Dezember 2008

BISA Internationale Tagung findet 2010  
in Budapest statt

Die 5. Internationale Tagung der in Großbritannien ansässigen British Internati-

onal Spa Association (BISA) wird vom 3.-6. Juni 2010 in Budapest, Ungarn, 

im traditionsreichen Ambiente des Danubius Grand Hotel Margitsziget und 

des Health Spa Resort Margitziget stattfinden. Nur wenige Minuten vom 

Zentrum der ungarischen Hauptstadt entfernt liegt das 4-Sterne Grand Hotel 

und das Health Spa Resort, selbst BISA Mitglied, auf der pittoresken Margare-

teninsel, Margitziget genannt, inmitten der Donau. Die sich über 4 km erstre-

ckende Insel ist ein geschützter botanischer Park, eine Insel der Ruhe und 

Entspannung inmitten des Getümmels der Metropole gänzlich ohne Autover-

kehr. Die Bauwerke von Grand Hotel und Health Spa Resort sind miteinander 

verbunden und bieten eine große Auswahl therapeutischer Angebote auf der 

Grundlage der natürlichen Thermalquellen der Insel. Das moderne Thermal- 

und Wellness Hotel war das erste innerstädtische Kurhotel der Welt, das Kur- 

und Wellnessleistungen anbot, und gehört zu den Royal Spas of Europe.

www.danubiushotels.com/en/hotels/grandhotel

www.danubiushotels.com/en/hotels/margitsziget
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Championing International  
Spa Standards for Consumers  
and Industry Professionals

BISA, the British International 
Spa Association, is a non-profit 
organisation established to pro-
mote educational programmes 
and standards of quality and 
service for consumers and spa 
professionals around the world.

As the international spa industry 
continues to evolve and diversify, 
the need for resources, education 
and accreditation will increase. 
Positioned to address these needs, 
BISA works with leading industry 
professionals and associations 
dedicated to advancing industry 
standards in the spa, resort, hospi-
tality and medical arenas.


